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Welkom! 

Welkom in deze Nieuwsbrief van vrienden van het Diemerpark. Via deze Nieuwsbrief willen we 
je op de hoogte brengen van de laatste ontwikkelingen en gebeurtenissen in en rondom het 
Diemerpark. Heb je vragen en/of opmerkingen, wil je een gesprek met een bestuurslid, wil je 
meewerken, etc., dan horen we dat graag. Onze contactgegevens staan achterin.  

De ‘coronatijd’ toont eens te meer aan hoe belangrijk groene ‘uitloopgebieden’ zijn voor 
bewoners van een stad. Het was deze zomer een stuk drukker in het Diemerpark. Gelukkig is 
het, met uitzondering van het smalle fietspad op de Diemerzeedijk aan de oostkant van het park, 
nog wel goed mogelijk om 1,5 meter afstand tot mede-parkbezoekers te houden.    

Het Diemerpark is niet alleen onmisbaar voor de bewoners van IJburg, waarvan er velen in een 
appartement wonen en niet de benen kunnen strekken in een eigen achter- of voortuin. De 
afgelopen zomer maakte extra duidelijk dat het Diemerpark belangrijk is voor álle 
Amsterdammers. Wandelaars, tourfietsers, wielrenners, skaters, rolschaatsers uit Amsterdam 
en de regio maken goed gebruik van de Natuurboulevard, die ondermeer over de Diemerzeedijk 
in het Diemerpark loopt. Regelmatig horen we verrukte uitroepen over het natuurlijke 
landschap.                    

De foto hierboven toont een Mannetje Kneu in het Diemerpark, juli 2020. 

De Kneu is de laatste 50 jaar met meer dan de helft achteruitgegaan in Nederland en staat daarom op 
de rode lijst van bedreigde en kwetsbare soorten. Ook in het Diemerpark is het aantal broedende 
kneuen sinds 2011 sterk verminderd: van 15 naar 2 paartjes.  
Kneuen voeden zich uitsluitend met zaden van kruiden. Het is dus van belang de kruidenrijke 
grasvelden in het Diemerpark in stand te houden. Ook daarom is het vervangen daarvan door 
kunstgras sportvelden een slecht idee. Meer foto’s van dieren en het landschap in het Diemerpark zijn te 
vinden op  https://www.flickr.com/photos/diemerpark/page2?giftPro 



Ontwikkelingen rond het park 

Ruzie in projectgroep ‘Vernieuwing Diemerpark’ 

Na de ‘digitale bijeenkomst’ op 18 juni, waarin vier varianten voor de situering van tien 
sportvelden in het Diemerpark werden getoond, is er niets meer naar buiten gebracht over 
plannen voor het park. Inmiddels is er wel ruzie uitgebroken binnen het projectteam. Dit heeft 
ertoe geleid dat de projectleider op 17 september is opgestapt.  
Het stadsdeelbestuur is op zoek naar een nieuwe projectleider. 

Wat dit betekent voor de voortgang van het project is onduidelijk.  
Het projectteam wilde “na de zomervakantie” de uitwerking van voorstellen voor drie thema’s 
presenteren in een bewonersbijeenkomst: 1. versterking van de natuurwaarden, met name in de 
ARK-zone (het gebied tussen de Diemerzeedijk en het Amsterdam-Rijnkanaal), 2. verbetering 
van hondenuitlaatplaatsen en 3. uitbreiding van de sportvelden. We wachten af wanneer de 
‘zomervakantie’ voor het projectteam voorbij is… 

Wij vragen voortdurend aandacht voor de huidige verkeer- en parkeerproblemen. 
Daarover schrijft het projectteam: ”Er vindt regelmatig overleg plaats met collega’s van 
Verkeer & Vervoer die bezig zijn een hoofdroutefietsplan te maken voor een betere verbinding 
tussen binnenstad – Diemerpark – Strandeiland. Tegelijkertijd zijn collega’s bezig met 
plannen om de Diemerzeedijk te verbreden en veiliger te maken. Begin september komt er een 
advies uit over (deel)mobiliteit, verkeer en parkeren.” We wachten af wanneer “begin 
september” voor het projectteam voorbij is… We hebben al heel lang concrete ideeën over 
oplossingen, maar het projectteam overlegt liever met “collega’s” dan met ons.  

De 
uitbundige  
verlichting 
van de 
sportvelden 
levert al sinds 2010 overlast op voor omwonenden en parkbezoekers.  
Daarover schrijft het projectteam dat het “de bedoeling” is “om de bestaande verlichting van de 
sportvelden aan te passen waardoor minder strijklicht in de omgeving terecht komt.” Kan dat 
dan ook het extra licht van eventuele bijkomende sportvelden compenseren? 

We vroegen ook om de instelling van een beheercommissie en de aanpak van het 
achterstallig onderhoud. Het projectteam schreef: “Zoals besproken zal na de 
zomervakantie een beheercommissie aangesteld worden. Zij zullen een lijst opstellen van 
quick-win werkzaamheden, waaronder het herstel en reiniging van objecten in het 
Diemerpark.” Na de zomervakantie?  

We stelden ook voor om werk te maken van een voor mens en dier aantrekkelijker inrichting 
van de oostelijke ‘Staart’ van het Diemerpark.  Daarover schrijft het projectteam niets, terwijl 
juist daar goede kansen aanwezig zijn voor een aanzienlijke verbetering.  

Hondenplannen 

Begin juni waren vertegenwoordigers van het project ‘Vernieuwing Diemerpark’, 
hondenbezitters, Natuurlijk IJburg, de 
Vogelwerkgroep Amsterdam en onze vereniging in 
het park, om te praten over veranderingen van de 
hondenlosloopplekken.  

Aan de twee plannen van de hondenbezitters (‘A’ en 
‘B’) voegde de gemeente een derde plan (‘C’) toe.  
Een definitief plan, waar ‘iedereen’ zich over kan 
uitspreken, ligt er echter nog niet.  
Ook de portefeuillehouder in het bestuur van het 
stadsdeel, en tevens bezitter van een hond, dhr. Ivar 
Manuel, is er nauw bij betrokken. De discussie over 

de hondenlosloopplekken in het Diemerpark is inmiddels alweer drie jaar aan de gang. 



Sportvelden 

Het is de bedoeling van de portefeuillehouder in het Dagelijks Bestuur van het stadsdeel, dhr. 
Ivar Manuel, om na een financiële doorrekening van de vier varianten voor de situering van 
sportvelden er één of twee ter beoordeling aan het College voor te leggen.  

 
 Varianten voor de situering van tien sportvelden   

 
Met name de vierde variant (rechtsonder) zal grote gevolgen hebben voor de gebruikers van de 
volkstuintjes langs de Diemerzeedijk ter hoogte van het Steigereiland. Daar spelen ook nog 
plannen voor de herinrichting van het stuk Diemerzeedijk tussen de Hein de Haanbrug 
(Steigereiland) en de Buitenkerkerweg (bij de verzinkbare paal). Met de ‘tuinders’ is afgesproken 
dat we elkaar informeren over de ontwikkelingen.  

Voor wie zijn de sportvelden in het Diemerpark bestemd? 

In 1995, toen het Diemerpark nog slechts een voornemen was, werden schetsen gemaakt van 
hoe het park er in de toekomst uit zou moeten gaan zien. 

 
 Het Diemerpark in de Ontwerprapportage Diemerpark uit 1995 

In het nieuwe park zou vooral veel ruimte zijn voor de natuur. Maar ook stonden er zes 
sportvelden aangegeven die mogelijk in het nieuwe park zouden kunnen komen. Deze waren 
aanvankelijk geprojecteerd langs de “Parkweg”, die later het “Dick Hilleniuspad” zou worden.  

In 1999 vond een inspraakavond plaats over een op te stellen Inrichtingsplan voor het nieuwe 
park. Een bewoner (V) vroeg daarin: “Hoe wilt u realiseren dat de sportvelden alleen door 
IJburgers gebruikt worden? Vanwege de Piet Heintunnel komt er waarschijnlijk wel toeloop 
naar de sportvelden op IJburg.” De woordvoerder van het gemeentebestuur antwoordde 
daarop: “Uit onderzoek is gebleken dat alleen voor de toekomstige IJburgbewoners een 
sportpark aangelegd moet worden.”  
Ook uit andere bronnen weten we dat de sportvelden in het Diemerpark bestemd waren voor de 
(aanstaande) bewoners van de nieuw te bouwen wijk IJburg.  

Het was dan ook heel vreemd om in een recente brief van het Dagelijks Bestuur van het 
stadsdeel Oost aan de stadsdeelcommissie te lezen dat IJburg “een groot deel van de 
sportbehoefte uit de stad opvangt”. De enige volwaardige sportvelden op IJburg liggen in het 
Diemerpark.  



In het Diemerpark zou dus een “groot deel van de sportbehoefte van de stad” opgevangen 
worden? Dat betekent een rigoureuze wijziging in het beleid zonder dat daar een officieel besluit 
van of namens de gemeenteraad aan ten grondslag ligt! 
In een brief aan het stadsdeelbestuur hebben we om opheldering gevraagd.  

Bestemmingsplan IJburg 2e fase 

Op 8 september werd in een vergadering van de stadsdeelcommissie gesproken over het 
bestemmingsplan IJburg 2e fase – Strandeiland. In de stukken staat dat er op het Strandeiland 
3 ha aan sportvelden wordt voorzien. Op het Buiteneiland, waarvoor nog slechts vage plannen 
bestaan, zou 5,4 ha aan sportvelden moeten komen.  

Bij de ontwikkeling van de 2e fase 
zien we hetzelfde gebeuren als bij 
de ontwikkeling van de 1e fase 
(Haveneiland, Steigereiland, 
Rieteilanden): definitieve 
sportvelden worden in de 
planning van stadsontwikkelaars  
het liefst zo ver mogelijk in tijd 
en plaats naar achteren geduwd.  

8,4 ha aan sportvelden in de 2e 
fase is méér dan waar eerder 
sprake van was, maar is nog 
steeds te weinig.  

In een notitie die de stadsdeelcommissie in 2018 kreeg, staat letterlijk: “Het huidige tekort op 
IJburg zal worden meegenomen in de uitwerking van het sportprogramma IJburg2 ”. Dit 
hebben we de commissieleden via een inspreekbeurt laten weten. Wij pleiten voor meer 
sportvelden op het Strandeiland/Buiteneiland, in de hoop dat onze bestuurders afzien van 
uitbreiding van sportvelden in het Diemerpark. De stadsdeelcommissie was het met ons eens 
dat er meer sportvelden op het Strandeiland/Buiteneiland moeten komen. 
De portefeuillehouder in het Dagelijks Bestuur, dhr. Ivar Manuel, zei dat hij het advies van de 
stadsdeelcommissie zou overnemen.  

Heraanleg hockeyveld 

Tot verrassing van velen werd in de zomer het oudste hockeyveld heraangelegd. Behalve bij 
ambtenaren van de gemeentelijke afdeling ‘Sport en Bos’ en vermoedelijk de hockeyclub, was bij 
niemand bekend dat er zulke ingrijpende werkzaamheden op stapel stonden. Een flinke lap 
grond met bloeiende planten werd bedekt met rijplaten. Zware vrachtauto’s reden af en aan. De 
schade aan de vegetatie is nog goed zichtbaar.  

 

De standaardtermijn waarop kunstgras sportvelden ingrijpend gerenoveerd moeten worden, is 
tien jaar. Als er tien sportvelden in het park liggen betekent dit dat er bijna ieder jaar dit soort 
werkzaamheden plaats zullen vinden. Dit maakt eens te meer duidelijk dat plastic sportvelden 
niet in een (natuur)park thuishoren. 



De heraanleg van het hockeyveld heeft wellicht veel geld gekost. Als het voor de plannen van 
uitbreiding van het sportterrein wenselijk 
zou zijn om het veld ergens anders te 
situeren, betekent dit nog eens extra 
kapitaalvernietiging (verspilling van 
gemeenschapsgeld).  

 

Werkzaamheden aan de Oeverzeggestraatbrug 

Niet alleen de heraanleg van het 
hockeyveld zorgt voor onrust in en schade 
aan het park. Dat geldt ook voor 
werkzaamheden aan de brug tussen de 
Oeverzeggestraat en het Diemerpark.  

Wat ons opvalt, is dat er zo liefdeloos 
wordt omgegaan met het park. Terwijl er 
op 50 meter afstand een parkeerterrein 
leeg staat, worden auto’s domweg in het 
groen geparkeerd.  

Ook deze werkzaamheden kwamen (voor ons) onverwacht. We kijken uit naar de instelling van 
een beheercommissie, samengesteld uit vertegenwoordigers van iedere organisatie die iets in 
het park wil uitvoeren en/of er belang bij heeft dat er zorgvuldig met het park wordt omgegaan.  

Parkeerterrein 

Na lange tijd gaat op zaterdag en zondag weer de 
verzinkbare paal in de Oeverzeggestraat omlaag om 
toegang te verlenen aan geautomobiliseerde bezoekers 
van de sportvelden. En meteen zijn er weer problemen, 
waarvan het feit dat te veel auto’s er willen parkeren, 
het meest schrijnende is.  

Het dossier met onze meldingen en de reacties daarop 
van het stadsdeelbestuur ("ga het doorgeven", "wordt 
aan gewerkt", "zijn we mee bezig", "zoeken we uit", "is 
opgelost", etc.) wordt dikker en dikker.  

Vorig jaar juli en december en in januari van dit jaar 
hadden we over de problemen een gesprek met 
stadsdeelbestuurder dhr. Rick Vermin.  
Hij lijkt echter machteloos.  
De plannen in het kader van het project ‘Vernieuwing 
Diemerpark’ dragen ook niet bij aan de ambitie van het 
stadsdeelbestuur om de huidige problemen voortvarend 
aan te pakken. Hoe men het parkeren wil regelen bij 
uitbreiding van het aantal sportvelden is nog onbekend. 

 

Volgens de planning zal het parkeerterrein tussen 29 augustus 2020 en 14 juni 2021 in totaal 
dertig weekenden (60 dagen) opengesteld zijn. 



En verder… 

Langs de Diemerzeedijk in het oosten en ten oosten van 
het Diemerpark zijn borden geplaatst die waarschuwen 
voor slecht wegdek.  
In plaats van borden zou men het wegdek natuurlijk ook 
gewoon kunnen herstellen en verbeteren…  

 Slecht wegdek in het Diemerpark…  
…en net buiten het Diemerpark in de gemeente Diemen.     

 

Natuurnieuws 

Torenvalken 

In onze nieuwsbrief van april dit jaar schreven we dat een paartje torenvalken zijn intrek had 
genomen in de nestkast die we in 2018 samen met de Broedvogelinventariseergroep Diemerpark 
hebben opgehangen. Maar of er ook daadwerkelijk gebroed zou worden, was nog af te wachten.  

Op 18 juni was het dan zover: de bedelroep van de jongen was te horen en vanaf toen zagen we 
de ouders geregeld muizen naar het nest brengen. Op 5 juli waren voor het eerst vier jongen te 
zien: nieuwsgierig staken ze hun koppen over de rand van de kast. En een week later gingen ze 
op de rand zitten, om van daar af hun eerste, onhandige vliegpogingen te wagen.  

Kort daarna zijn ze succesvol uitgevlogen. Missie geslaagd!           (Filmpje: https://bit.ly/303T1fh) 

  

Broedvogelinventarisaties       

Afgelopen seizoen werden, zoals elk jaar, door leden van onze vereniging en van de 
Vogelwerkgroep Amsterdam negen broedvogelinventarisaties uitgevoerd: zeven bij zonsopgang 
en twee avondinventarisaties. Hieronder bespreken we enkele opmerkelijke zaken die daaruit 
naar voren kwamen. 

Totaal aantal territoria*): 785.  
Dit is best veel, alleen in 2011 waren er meer (800). 

Een nieuwkomer in het park is de Appelvink, met 1 territorium.  
Niet eerder is in het Diemerpark een territorium van Appelvink 
waargenomen. 
De Zwartkop was de meest getelde vogel en ook een van de 
grootste stijgers: 74 territoria tegenover 40 gemiddeld sinds 2011. 
De Winterkoning bereikte een persoonlijk record van 53 territoria 
tegenover 36 gemiddeld.  
Ook de Merel brak zijn record, met 44 territoria tegenover 32 
gemiddeld. 
De Blauwborst heeft zich wat hersteld: 10 territoria tegenover 5 
vorig jaar, wat toen een absoluut dieptepunt was. Maar hij is nog 
ver uit de buurt van het record van 19 territoria in 2015!                          Blauwborst, april 2020 



Het aantal Nachtegalen (rodelijstsoort) was dit jaar fenomenaal: maar liefst 13 territoria! Dit 
tegenover een gemiddelde van 6 sinds 2011. 
Ook voor de Cetti’s zanger is het Diemerpark een hotspot, eveneens met 13 territoria. De Cetti’s 
zanger komt maar in beperkte mate in Nederland voor, vooral in de Biesbosch, maar is aan een 
opmars bezig. 

Maar met sommige soorten gaat het minder goed, of zelfs ronduit slecht. 
Van de Putter werd maar één territorium geteld, terwijl dat er in 2011 nog 12 waren. 
Ook met de Kneu (rodelijstsoort) gaat het niet goed: 2 territoria, tegenover 15 in 2011. 
De Rietzanger zakte van 47 territoria in 2011 naar 9 dit jaar. 
De Snor (rodelijstsoort) heeft dit jaar niet in het Diemerpark gebroed, terwijl er gemiddeld 2 
territoria worden geteld. 

Het Diemerpark blijft het Amsterdamse park met veruit de meeste soorten en aantallen 
rodelijstvogels: Koekoek (4 territoria), Matkop (2), Spotvogel (3), Nachtegaal (13), Kneu (2) en 
Torenvalk (1). 

*) Tijdens inventarisaties worden niet de individuele vogels geteld, maar ‘territoria’. Een 
territorium is een klein gebiedje dat door een vogel verdedigd wordt tegenover soortgenoten, 
en waar hij voedsel zoekt en broedt. Territoria worden geteld door vogels te tellen die 
broedgedrag vertonen. Bijvoorbeeld een zingend mannetje, een paring, een bezet nest. 

IJsvogels 

Vorig jaar hadden we gezien dat de broedpoging in de 
kunstwand in Akkerswade mislukt was, omdat het nest 
ingestort was, of misschien uitgegraven door een roofdier. 
Daarom hadden we aan het parkbeheer gevraagd om de wand 
te herstellen.  
Na inspectie bleek het handiger te zijn om de oude wand te 
vervangen door een nieuwe, robuustere wand. Dat gebeurde in 
januari van dit jaar. 

In onze nieuwsbrief van april meldden we dat het ernaar 
uitzag dat er ijsvogels zouden broeden in de nieuwe 
kunstwand. 
Dit is inderdaad het geval geweest: ‘onze’ ijsvogels hebben dit 
jaar 2 nesten jongen grootgebracht in de wand. De jongen zijn 
intussen uitgezwermd in en rond het Diemerpark en worden 
nu geregeld gezien. 

Behalve de kunstwand in Akkerswade, zijn er in het 
Diemerpark nog twee plekken waar ijsvogels kunnen broeden: een kunstwand die in 2014 is 
geplaatst, en een natuurlijke plek in een wortelkluit van een omgevallen boom. Van beide 
plekken is dit jaar geen gebruik gemaakt. Wellicht is de wortelkluit te veel afgebrokkeld, 
waardoor hij niet meer geschikt is. Waarom er in de andere kunstwand niet gebroed is, blijft 
onduidelijk. We hopen dat de jongen die dit jaar zijn geboren, er volgend jaar gebruik van zullen 
maken! 

Vlindertellingen 

Dit jaar worden voor het eerst door een klein groepje vrijwilligers vlindertellingen uitgevoerd in 
het Diemerpark, ten behoeve van onderzoek over vlinders door de Vlinderstichting.  
Het aantal vlinders in Nederland is sinds 1992 afgenomen met bijna 40%. De Vlinderstichting 
probeert de oorzaken van die achteruitgang te achterhalen en uit te zoeken hoe die trend kan 
worden omgebogen. 

Vlinders en hun rupsen leven van bloeiende bloemen en planten. Die vonden ze vroeger bijna 
overal in Nederland. Tegenwoordig zijn veel bloemenweides verdwenen. Geschikte plekjes 
hebben plaats moeten maken voor huizen, wegen, industrie en landbouw, kunstgras 
sportvelden. Ook in het Diemerpark dreigt - door de plannen voor de aanleg van extra 
sportvelden - opnieuw heel wat bloemrijk grasveld te worden vervangen door plastic.  



De tellingen in het Diemerpark zullen ieder jaar wekelijks van april tot en met september 
worden uitgevoerd over een lengte van 800 meter langs de Diemerzeedijk.  
Op het moment van verschijnen van deze nieuwsbrief, zijn 27 tellingen uitgevoerd. Hieronder de 
resultaten:

Soort Aantal 

Klein koolwitje 199 

Bruin Zandoogje 11 

Hooibeestje 10 

Klein geaderd witje 6 

Dagpauwoog 6 

Icarusblauwtje 5 

Kleine vuurvlinder 3 

Bruin blauwtje 3 

Gehakkelde aurelia 2 

Citroenvlinder 1 
 

 Kleine vuurvlinder op wilde marjolein 

Wil je meedoen met de vlindertellingen? Stuur dan een mailtje naar 
vriendenvanhetdiemerpark@gmail.com. 

Verenigingsnieuws 

Bijeenkomst in de Flexbieb op 6 juli 

Omdat we veel vragen kregen op welke wijze mensen zouden kunnen meewerken om plannen 
voor de uitbreiding van het sportterrein in het Diemerpark te verijdelen, organiseerden we op 6 
juli een bijeenkomst in de Flexbieb. Hieronder vatten we de belangrijkste conclusies samen. Wil 
je het hele verslag lezen: laat het ons weten. 

Uit de discussie kwam het volgende naar voren: 
 Men is het erover eens dat de aanleg van extra sportvelden op ondemocratische wijze wordt 

doorgedrukt. Alternatieve mogelijkheden krijgen geen aandacht. Van echte inspraak is geen 
sprake. Afspraken worden door het gemeentebestuur niet nagekomen. 

 Goed onderbouwde argumenten voor de aanleg van meer sportvelden in het Diemerpark 
ontbreken. 

De aanwezigen zijn voor actie op drie fronten: 
1. Zoek juridische bijstand (een planjurist, ga – indien nodig - met de pet rond voor 

financiering). Onderzoek welke juridische mogelijkheden er zijn om de plannen tegen te 
houden. 

2. Onderzoek met de sportverenigingen de mogelijkheden om met één gezamenlijk alternatief 
voorstel te komen. Dat plan zou bijvoorbeeld kunnen zijn: de uitplaatsing van de velden van 
één van de sportverenigingen naar een locatie buiten het Diemerpark, bijvoorbeeld het 
Strandeiland.  

3. Zoek contact met ‘de politiek’, gemeenteraadsleden: zij zullen uiteindelijk moeten instemmen 
met de plannen. Praat met de stadsdeelcommissieleden die daarover een instemmend of 
afkeurend advies uitbrengen. Zoek daarbij ook de publiciteit!  

We hebben inmiddels contact opgenomen met enkele juridische bureaus en gesprekken gehad 
met de fracties in de stadsdeelcommissie (met uitzondering van de VVD – die partij heeft geen 
moeite met meer plastic in het park).  
In de gemeenteraad hebben we een goed contact met een oppositiepartij. Een gesprek met een 
grote collegepartij was wel al afgesproken, maar in verband met de coronamaatregelen ging dat 
vooralsnog niet door.  

De petitie tegen uitbreiding sportvelden kan nog steeds ondertekend worden! 
https://petities.nl/petitions/stop-de-plastificering-van-het-diemerpark    



Lidmaatschap  

Wil je lid worden van de vereniging Vrienden van het Diemerpark of heb je het lidmaatschaps-

geld voor 2020 nog niet overgemaakt?  

Dan nodigen wij je uit om € 5,- over te maken (méér is zeker welkom) op ons bankrekening-

nummer. NL18TRIO0254484840 t.n.v. Vrienden van het Diemerpark. 

Tot slot  

Over (bijna) alle onderwerpen waarover in deze Nieuwsbrief is geschreven, is meer 
gedetailleerde informatie te vinden op onze website: vriendenvanhetdiemerpark.nl onder het 
kopje ‘Laatste nieuws’. 

Heb je vragen over één van bovenstaande onderwerpen? Wil je meer gedetailleerde informatie 
of wil je andere zaken aan de orde stellen? Dan horen we dat graag! 
 

De vereniging Vrienden van het Diemerpark heeft als doel het ruige  

karakter van het Diemerpark te beschermen en het park mens- en  

diervriendelijk te houden.  

De bestuursleden zijn: Kees Lakerveld, Marianne Elbers en Leen Pauwels. 

We zijn bereikbaar via:  

• tel. nr. 020 4164813  

• e-mail: vriendenvanhetdiemerpark@gmail.com 

Website: www.vriendenvanhetdiemerpark.nl 

Bankrekeningnr.: NL18TRIO 025448 4840 t.n.v. Vrienden van het Diemerpark 

 
www.facebook.com/Diemerpark (Vrienden van het Diemerpark IJburg) 

  

  
www. twitter.com/diemerparkgroen 

 


